
Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 19 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

24  sierpnia   2016 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 
2. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 
3. Jerzy Sudoł –Członek Zarządu 

      Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Dominik Szewc – Przewodniczący Rady Powiatu,   
Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,   Kazimierz Błasiak - Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie prowadził Wicestarosta K. Pitra wg nast. porządku. 

1. Projekty aneksów do arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2016/2017.  
2. Przekazanie do Zarządu Dróg pomocy rzeczowej Gminy Baranów  Sandomierski- 

dokumentacja projektowa pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji 
Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w zakresie budowy chodnika w miejscowości 
Kaczaki” o wartości 9 500 zł. 

3. Sprawy rożne. 
 
Porządek posiedzenia poszerzono o zmiany w budżecie Powiatu na 2016 r. 
 
Wicestarosta udziela głosu kierownikowi Referatu Oświaty Zdrowia Spraw Społecznych i 
Promocji, który przedstawia  ostateczną wersję aneksów do arkuszy organizacyjnych szkół. 
Podstawą  informacji jest dokument „Stan przygotowania i funkcjonowania szkół i placówek 
oświatowych w roku szkolnym 2016/2017” stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Kierownik Referatu informuje, że dokonano  po ostatnim Zarządzie korekty liczby godzin 
zmniejszając ich wymiar w ZS Nr 2  i ZS w Gorzycach o 10. W ZS nr 1  zmniejszono 
zatrudnienie do ½ etatu wymiar głównej księgowej i  zmniejszono 1 etat w grupie obsługi. 
Skarbnik Powiatu informuje, że subwencja oświatowa jest o 900 000 zł niższa. Szkoły 
wykazują niedobory środków w planach finansowych. Od 53 000 zł (ZS Gorzyce)  do ponad 
100 000 zł ZS Nr 2. Skarbnik Powiatu po raz kolejny informuje, ze nie ma w obecnej chwili 
środków na  pokrycie deficytu w  oświacie. Wicestarosta poddaje projekty arkuszy pod 
glosowanie w wersji na dzień 24 sierpnia 2016 r. 3 obecnych na posiedzeniu  członków Zarządu 
Powiatu głosuje  „za”.   
Dokonano zmian w budżecie Powiatu wynikające z  aktualnych potrzeb. Kolejno 3 głosami 
„za” podjęto uchwały oznaczone Nr 19/76 i 19/77. 
Podjęto uchwałę w sprawie  przekazania do Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego 
dokumentacji projektowej o wartości 9 500 zł na zadanie „Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1117R relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w zakresie budowy chodnika w 
miejscowości Kaczaki”. Uchwała Nr 19/78/2016 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 W związku z komunikatem Wojewody Podkarpackiego z dnia 3 sierpnia 2016 r. w sprawie 
naboru wniosków  w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 
Drogowej  na lata 2016 – 2019 podjęto uchwałę w sprawie przystąpienia do Programu na 
zadanie drogowe w 2017 r. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1127R – ulica Kościuszki w 



Nowej Dębie  w km. 0+000 – 0 + 510.  Zdecydowano wystąpić do Gminy  Nowa Dęba z 
wnioskiem o partnerstwo i finansowy udział w inwestycji z budżetu na 2017 r. Uchwała Nr 
19/79 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
Sprawy rożne. 

1.  Na wniosek Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów – Zarząd Rejonowy 
w Nowej Dębie przeznaczono kwotę 300 zł  na organizacje spotkania  integracyjnego z 
okazji „Dnia Seniora”. 

2.Członek Zarządu K. Kozieja uczestnicząca w Sesji Rady Gminy Grębów  wniosła do 
protokołu nast.  uwagi zgłoszone na Sesji, a dotyczące stanu dróg powiatowych. 

-.Poprawa oznakowania drogi „Rokitka”  w Stalach . Szczegóły  zna  sołtys 
miejscowości. 

- W  tej samej miejscowości rzekomo nie został usunięty piasek  z drogi 
powiatowej pozostały po zimowym utrzymaniu drogi. 

Miejscowość  Wydrza 
- zakrzaczenia na łuku drogi  ograniczające widoczność (mieszkaniec Tolek) 
- odprowadzenie wody opadowej z przystanku w Wydrzy 

                   -   Zapadająca się droga na niestabilnym gruncie od Zapolednika w kierunku 
Krawców.     ( Okolice obwałowania) 

Konieczność przeglądu dotychczas wykonanych chodników przy drogach powiatowych i 
likwidacja ubytków i zapadlisk. Zgłoszone uwagi zostaną przekazane do Zarządu Dróg. 
 
Wobec wyczerpania  tematyki   Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 24 
sierpnia  2016 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                        2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 
 
 
 

 


